

樂建共融「Walk·In」綠色市集暨步行籌款

步行籌款是扶康會年度的重點共融活動,深受企業伙伴、義工、殘疾人士及家長歡迎,每年也吸引逾千名傷健人士 參與。今年,本會首次將「步行籌款」和「綠色市集」合併舉行,並命名為「樂建共融『Walk·In』綠色市集暨步行籌 款 | 簡稱 "Walk: In": Walk 是步行的意思, In 是 Inclusion 即是共融,我們希望透過活動,推動社會大眾與我們「同

心齊舉步,邁進共融路上。



活動已於 2019 年 1 月 20 日 (星 期日)假尖東市政局百週年紀念 公園順利舉行。當日邀得立法局 黃國健議員,SBS, JP、梁志祥 議員、SBS、MH、JP、梁繼昌議 員、麥美娟議員,BBS, JP、郭家 麒議員、張華峰議員,SBS, JP、 黃碧雲議員、邵家臻議員、陳沛

然議員、本會會長葉恩明醫生、JP、副會長蕭偉強先生 GBS, JP 及董事會主席施家殷先生, MH 作主禮嘉賓, 為活動揭 開序幕。

今年有超過三十個工商機構、學校及團體組隊參加步行籌款 與本會服務使用者一同由尖東市政局百周年紀念公園出發,經

由尖東海濱長廊,步行至紅磡碼頭折返,全程約三公里,沿途大家一邊欣賞維多利亞

港海景,一邊「邁進共融路」。

"Walk·In"綠色市集設置多個與環保有關的攤位遊戲及表演項目, 慈善二手賣物攤位更得到多個大型屋苑及知名企業包括 UNIQLO、 JOYCE 支持,合共捐贈及回收 500 箱物品,超過三萬件全新及二手物 品用作賣物用途。綠色市集吸引超過二千人參與,不少參加者都滿載而 歸、樂而忘返。兩部分所得收益將分別用作優化職業康復服務及發展本 **會的社會企業 (康融服務有限公**司) ,以協助更多殘疾人士就業。





"Walk-In" Inclusive Green Bazaar cum Charity Walkathon

Walkathon is our most significant event to promote social inclusion, and supported by our corporate partners, volunteers, persons with disabilities and their families. This annual key event attracted approximate 1000 participants with and without disabilities to join every year. For the first time, the Society has jointly organized "Walkathon" and "Green Bazaar", named "Walk · In" Inclusive Green Bazaar cum Charity Walkathon."Walk · In" implies WALK together on the path to INclusion.

"Walk · In" Inclusive Green Bazaar cum Charity Walkathon had been successfully held on 20 January 2019 (Sunday) at The Urban Council Garden, Tsim Sha Tsui East. It was our honour to have invited nine Legislative Council members,



including The Hon Wong Kwok-kin, SBS, JP, Hon LEUNG Che-cheung, SBS, MH, JP, Hon Kenneth LEUNG, Hon Alice MAK Mei-kuen, BBS, JP, Dr Hon KWOK Ka-ki, Hon Christoper CHEUNG Wah-fung, SBS, JP, Dr Hon Helena WONG Pik-wan, Hon SHIU Ka-chun, Dr Hon Pierre CHAN, Dr IP Yan-ming, JP, President of Fu Hong Society, Mr Stephen SUI, GBS, JP, Vice President of Fu Hong Society and Mr. Kyran SZE, MH, Council Chairman of Fu Hong Society to officiate the kick-off ceremony.

Walkathon had attracted over 30 corporations, schools and organizations to join. All participants started from The Urban Council Centenary Garden, Tsim Sha Tsui East, via Tsim Sha Tsui Promenade and turn at Hung Hom Promenade, total distance is approximately 3 kilometers. The participants have demonstrated the spirit of social inclusion while enjoying the view of the Victoria Harbor.

The Inclusive Green Bazaar included environment friendly related game booths and performances. Numbers of large housing estates and corporations including UNIQLO and JOYCE



had donated and recycled 500 cartons of items, which more than 30,000 brand-new and second-hand items, for the charity sale. The Green Bazaar attracted more than 2,000 people to join. All funds raised from the Walkathon and the Green Bazaar will be used on improving our Vocational Rehabilitation Services and on our social enterprises for enhancing employment opportunities for the persons with disabilities.